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Naj takoj v uvodu povem. da običajno ne odgovarjam
na dvoumne in neargumentirane članke, kot je
predhodni članek o vodi, katerega sta napisala Cerk
Janez in Goršič Marko. V svojstvu česa ali po naročilu
koga sta pisala me ne zanima, dejstvo je le. da je članck
zlonameren in kot tak zame in za krajane Vnanjih Goric
žaljiv.

V osnovi moram demantirati trditev Cerk Janeza in
Goršič Marka, da nisem iskala informacij pri Vodovod-
nem odboru. Iskala sem jih. ne enkrat, k sreči tudi
pismeno - naslovljeno na tov. Šilca. Le-ta me je poklical
po telefonu in povedal, da ne razpolaga z nobenimi
podatki in naj se zanje obrnem na tov. Kermavnerja (SO
Vič). T o sem tudi storila. Vendar mi je tudi ta tovariš
povedal, da podatkov nima, zato sem poiskala informaci-
je pri izviru.* Posedujem kopije strokovnih poročil. ki so
bila narejena nedvomno zalo, da se pomaga krajanom iz
ogroženih področij do kvalitetnejše vode - to pa nedvom-
no niso samo prebivalci Podpeči-Preserja. Trdim, da tudi
krajani Vnanjih Goric plačujemo vodarino in smo potem-
takem enakovreden partner pri odvzemu vode, torej
imamo pravico do prav takšnih informacij, kot razpola-
gate z njimi vi.

Silno me jezi tak odnos,kot ga izkazujeta podpisnika
članka. Moj članek je bil napisan v razumljivi slovenščini
in iz njega je izhajalo, da ne iščemo grešnega kozla, pač
pa se združimo v akciji za boljšo vodo. Z uredništvom
Naše komune sem se celo dogovarjala, da bi mesečno
zasledovala stanje o vodi, s čimer sem želela prispevati
k hitrejkmu reševanju problematike in k osveščajnu
o uporabi tako oporečne vode.

Po telefonu sem govorila tudi s lov. Zajcem o tej
problematiki, zato vajinc trditve očitno <>ne sedijo«. kot
pravimo v žargonu. Dve objavi o vodi v enem letu sta
pravgotovo premalo, da bi bili krajani previdnejši pri
uporabi vode. To prav dobro vesta tudi tovariš Cerk in
Goršič. Mnogo bolj efektno pa bi bilo, če bi Vodovodni
odbor poskrbel za objavo izvlečkov poročil Zavoda za

socialno medicino in higieno, če drugače ne, bi kopije
poslal vsaj posameznim KS na vpogled. To islo očitam
tudi občini. Krajani Vnanjih Goric smo enakovredni
uporabniki vode krajanom Podpeči-Preserja!

In ko že ravno takole kramljamo tov. Cerk in Goršič,
mi dovolita, da vaju spomnim na sušno obdobje pred
tremi leti, ko smo vsi krajani Vnanjih Goric moledovali
pri članih vodovodnega odbora Preserje-Podpeč, naj že
vendar ugotovijo zakaj nimamo vode. Nič se ni prcma-
knilo. Tako dolgo. dokler nisem jaz o nevzdržnem stanju
informirala občinskih forumov, ki so na mojo pobudo
sklicali sestanek. na katerem smo se kar vroče pogovarja-
li. Vodo smo pa dobili. O tem dogodku obstoja ludi
zapisnik, katerega hranite gotovo ludi v vaših arhivih. 27.
5. 86. Le preberite si ga!

*In da vama preženem zadnji dvom o govorjenju brez
dela naj vama povem, da sem osebno jaz začela akcijo za
napeljavo vode za zadnje 3 hiše v Vnanjih Goricah.
S prizadetimi sem iskala najugodnejšega ponudnika za
material, itd. Torej - delam. __

Predno bosta v prihodnje tako vehemetno pisala trdi-
tve, ki niso resnične, poleg tega pa še zlonamerne, dobro
premislita. Osebno prav dobro vem, da krajani Vnanjih
Goric niso več pripravljeni požirati frazarjenja in neko-
rektnih odnosov. Pripravljeni smo si izboriti kvalitetnejše
bivalne okolje, borijo se za telefone, vodo, kanalizacijo,
ceste, zato ne bomo trošili energije za brezplodne razpra-
ve. Vsa naša prizadevanja so uperjena k pozitivnim reši-
tvam, ki imajo skupne cilje in so lastna večini naših
krajanov.

Kot zanimivost pa samo še tole. V zadnjem tednu sem
videla v vsaj petih gospodinjstvih, da pripravljajo napitke
za otroke - izpod pipe."

Torej, tovariša Cerk in Goršič odgovore na vajine
trditve iščita pri tovarišu Šilcu, Zajcu in Kermavnerju.
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